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Prezydent m. Wloclawkat a rt 11,1'Q

W nawiqzoniu do moich wczelniejszych pr6ib i interwencji z dnio
25.09.2018r oraz pism Wojew6dzkiego Szpitola Specjalistycznego we
Wloctowku w sprowie naprowienio, wyremontowanio - modernizocji uticy
Chelmickiej na odcinku od pqtli outobusowej linii nr 9 MpK /ul. Lipnowska-
chelmicka do budynku Domu studenta pafistwowej wyiszej Szkoly Zawodowel
przy ul. obrohc6w wisty L920 nr 21/25 uprzejmie proszq o rozwaienie realizocji
w/w zodania w 2019 r w oporciu o ustowe z dnia j.0.04.2003 roku
znowelizowanej w 2018 r o szczeg1lnych zasadach przygotowonio i reolizacji
inwestycji w zakresie drog publicznych tak zwona ,,specustowo drogowa,,.

Odcinek drogi okolo 400 mb o ktory zabiegam od dlu2szego czqsu o

wyremontowonie chotby dziur zlokalizowany jest na terenie nieruchomoici
bqdqcej wlosnoiciq Pohstwowego Gospodorstwo Lelnego Lasy poristwowe -

Nadleinictwo Wloctawek i wymoga docelowo uregulowanio tym bardziej, 2e
jest on zlokalizowony w granicoch administrocyjnych miosto Wloclowek.

Korespondencja pomiqdzy MZUK i D a Nadleinictwem Wloclawek nie przyniosla
spodziewanych rezultatow, poniewa2 NadleSnictwo nie ma !rodkow
finansowych by noprawiai - remontowat ul. Chelmickq.

Dlotego, tei rekomendujq Panu Prezydentowi reolizacjq wyiej wymienionego
zadonio w oparciu o tak zwanq ,,specustawq drogowq", ktora moim zdaniem
umoiliwi sprowne i skuteczne przejgcie nieruchomoici drogowej i
wyremontowanie drogi -ul. Chetmickiej. Nie chcialbym by remont byl tak
prowadzony jak to mialo miejsce z przedluieniem ul. Wiejskiej do drogi
krajowej nr 52, gdzie przez 4lato trwala ,,przepychonka" i podaly roine
propozycje, kto mo naprawiot tq ulicq, a2 polo2ono dywanik asfoltowy.

Z powa2oniem


